

Saksliste Sentralstyremøte 9 – 2023

Tid: Torsdag 12. oktober kl. 16.00-20.00

Sted: TEAMS

Deltakere: Annette Drangsholt (leder), Monica Samland Lund, Cathrine Pettersen, Sonja Lillevik, Ruth Gravdal, Ruth Kjeldsen

Frafall: Fiona Druett

Sekretariatet: Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder)

Saksliste

| Saksnr. | Saksinformasjon | |
|---------|--|---------------------|
| 62/23 | Godkjenning av saksliste Referat fra forrige møte | Annette |
| 63/23 | Henvendelser fra medlemmer (B-Sak) | Elin |
| 64/23 | Ledersamling 10.-12. november Kjøreplan og program ble gått igjennom i plenum. | Annette |
| 65/23 | Ledermøte 30. november: <ul style="list-style-type: none">● Handlingsplan● Budsjett Dokumentene ble gått igjennom i plenum og endringer ble gjort på møte. Vedtak: Utkast til handlingsplan og budsjett ble godkjent. | Annette/Monica/Elin |
| 66/23 | Evaluering Storsamling Evalueringen ble gått igjennom i plenum og tilbakemeldingene er nesten utelukkende høyt skår. Vedtak: Det skal tilstrebes å gjennomføre arrangementet til neste år med økt antall deltagere. Sekretariatet henter inn tilbud på hoteller fortrinnsvis på fjellet. Sekretariatsleder sørger for relevante søknader. | Annette/Elin |
| 67/23 | Orienteringer, henvendelser og møtevirksomhet: <ul style="list-style-type: none">● Annette, Cathrine, Hege og Isabel har vært på et fysisk møte med NIF 12/10● Annette og Cathrine har hatt et digitalt møte med Volleyballforbundet 12/10● Høringer statsbudsjettet. Vi har fått plass på helse og omsorg 16/10, Cathrine stiller.● Møte med Kunnskapsdepartementet og Arbeids og inkluderingsdepartementet 23/10. Ruth Gravdal, Annette og Elin stiller.● Digitalt informasjonsmøte om tilskuddsordning for | Annette/Elin |

| | | |
|-------|--|--------------|
| | <p>kompetanseutvikling i skolen. 21. nov fra 12-14. Ruth og Ruth deltar</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Cathrine og Annette hadde møte med Alexandra Havdahl FHI 11/10, ønsker å lage et brukepanel. Ønsker å få flere brukermedvirkere og innspill til hva som skal forskes på. ● Annette skal delta på et seminar med FHI onsdag-torsdag ang. ABC-studien. ● Vi har stand på Sor-konferansen bemannet av Monica og Cathrine ● Annette deltar på innspillsmøte i FFO til høring på NOUen «På høy tid» ● Ruth og Ruth har vært på et digitalt møte med statsped og skal på et fysisk møte 7. og 8. november i Oslo. ● Vi forslår Annette som brukermedvirker i HDIR Prioriteringsveilederen ● Sonja meldes inn som brukermedvirker i Helse-Nord, R-FAAT: Regionalt fagmiljø for autisme, ADHD og Tourettes syndrom | |
| 68/23 | <p>Kommunikasjon internt Det kommer tilbakemeldinger om at Messenger er uoversiktlig som kommunikasjonskanal. Vi har nå startet en gruppe på Facebook isteden. Vi tilstreber å sende linker til Teamsmøter i gruppa slik at de blir enklere å finne.</p> | Annette/Elin |
| 69/23 | <p>Interessepolitisk arbeid</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Spørreundersøkelsen. <p>Annette og Elin jobber videre med tekst og utforming av forslag. Elin innhenter tilbud på bistand til gjennomføring eksternt fra for eksempel Rambøll, Questback etc.</p> | Annette |
| 70/23 | <p>Nytt fra sekretariatet Det er travelt etter at Susanne og Ida flyttet, men det jobbes med rekruttering. Janicke holder i AiD og Emma i søknader sammen med Elin. Ellen og Silje følger opp henvendelser og telefonen. Annette og Elin holder sammen i de fleste prosjekter og tråder generelt.</p> | Elin |
| 71/23 | <p>Eventuelt: Stiftelsen DAM søknader:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Mestringsgrupper- i samarbeid med Diakonhjemmet 2. Bok om PAS - SOR stiftelsen <p>Vedtak: Godkjennes.</p> | |